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Tisztelt Polgármester Asszony!

Idén nyáron felmerült már kérdésként, hogyan fordulhatott elő, hogy a szezon közepére 
meghirdetett nagycsaládos turnusban rengeteg szabad férőhely volt a Zamárdi üdülőben, a 
tábor kihasználtsága meglepően nagyon alacsony volt.

Az üdülő közvetlenül a Balaton déli partján helyezkedik el, és kiváló lehetőséget biztosít az I. 
kerületben élőknek kedvezményes nyaralásra, ráadásul a képviselő-testület által biztosított 
forrásokból idén számos fejlesztésre is sor került, mint például házak, lakószobák felújítása, 
konyha korszerűsítése, új kerékpárok és supok vásárlása, napozóterasz és partszakasz 
felújítása, fák átvizsgálása, kertrendezés. A lakossági visszajelzések alapján az üdülőbe mindig 
nagy a túljelentkezés, így idén valószínűleg a szervezéssel, meghirdetéssel lehetett 
probléma, hiszen a helyszín tökéletes lehetőséget kínál a teljes kikapcsolódáshoz 
kedvezményes áron. A vízparti telken strandolás, napozás mellett a vendégeknek 
lehetőségük van többek között grillezésre, kerékpározásra, sup-ozásra vagy ping-pongozásra. 
Mindannyiuk érdeke lenne, hogy az egyre szépülő Balaton-parti üdülőn töltött nyaralást 
minél több I. kerületi élvezhesse. Korábban kiszámíthatóbb volt, hogy a nyáron mikor 
mehetnek a kerületi nyugdíjasok vagy éppen a családosok.

Tisztelt Polgármester Asszony! Mekkora kihasználtsággal (%-ban) zajlottak az idei kerületi 
nyugdíjasoknak, gyerekes családoknak és nagycsaládosoknak meghirdetett turnusok 
külön-külön? Mi az oka annak, hogy a szabad férőhelyekről vagy az utolsó pillanatban 
tájékoztatták a honlapon az I. kerületieket, vagy egyáltalán nem?
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